

Pampers
easy ups

Easy Ups® hold **25%** more
than Huggies® Pull-Ups® Learning Designs**

Les **Easy Ups**® absorbent **25%**
de plus que Les Huggies® Pull-Ups® Learning Designs**

Easy Ups® aguanta **25%** más
que Huggies® Pull-Ups® Learning Designs**

*Based on Pampers® Easy Ups size 4. Huggies Pull-Ups Learning Designs is a registered trademark of Kimberly Clark.

*Selon la taille 4 des Easy Ups de Pampers® Huggies Pull-Ups Learning Designs est une marque déposée de Kimberly-Clark.

*Basado en Pampers® Easy Ups talla 4. Huggies Pull-Ups Learning Designs es una marca registrada de Kimberly Clark.



MANUFACTURER COUPON	BON DU FABRICANT	CUPÓN DEL FABRICANTE
EXPIRES: 03/31/2014	DATE D'EXPIRATION : 31/03/2014	VENCE: 03/31/2014

\$150 OFF

ONE Pampers® Easy-Ups Trainers®
(excludes travel/trial size)

**UN paquet de couches ou sous-vêtements
d'entraînement Pampers®**
(excepté la taille d'essai / pour voyage)

**en UN paquete de Pañales o
Pantaloncitos Pampers®**
(excluye muestra/tamaño de viaje)



CONSUMER: Redeem ONLY by purchasing the brand size(s) and quantities indicated. Any other use constitutes fraud. Void if transferred, sold or auctioned to any person, firm or group prior to store redemption. Void if copied, reproduced or altered. You may pay any sales tax. Do not send to Procter & Gamble. **LIMIT ONE COUPON PER PURCHASE. CONSUMIDOR:** Redima sólo con la compra del producto y tamaño indicados. Cualquier otro uso sería fraude. Nulo si se transfiere, vende o subasta a cualquier persona, firma o grupo antes de redimirlo en tienda. Nulo si se copia, reproduce o altera. Usted paga cualquier impuesto de venta. No lo envíe a Procter & Gamble. **UN CUPÓN POR COMPRA. AU CONSOMMATEUR:** Le remboursement du bon-rabais **NE SERA EFFECTUÉ QUE** si vous faites l'achat de la ou des marque(s) et des quantités indiquées. L'utilisation du bon-rabais pour toute autre raison constitue une fraude. Il sera considéré comme nul s'il est transféré, mis aux enchères ou vendu à une personne, une firme ou un groupe avant le remboursement en magasin. Il sera également considéré nul s'il est copié, reproduit ou falsifié. Ne pas envoyer le bon-rabais à Procter & Gamble. P&G n'est pas responsable des fautes d'impression ou omissions. **LIMITE D'UN BON-RABAIS PAR ACHAT.**

DEALER: We will reimburse the face value of coupon plus our specified handling fee provided you accept it from your customer on purchase of brand specified. Other applications constitute fraud. We in our sole discretion may refuse reimbursement where we suspect fraudulent redemption has occurred. **IN THE U.S.:** Sending coupons to Procter & Gamble, 2150 Sunnybrook Drive, Cincinnati, Ohio 45237, signifies compliance with "Requirements for Proper Coupon Redemption." Copy available by writing to the above address. Consumer pays any sales tax. Cash value 1/100c. **IN CANADA:** Reimbursement will be made only to retail distributor who redeemed coupon or holder of Procter & Gamble certificate of authority. For redemption mail to: P&G, P.O. Box 3000, Saint John, N.B., E2L 4L3. GST/HST/QST and Provincial Sales Tax (where applicable) are included in face value of coupon. **PROCTER & GAMBLE**

Valid in Canada and U.S.A.

Valable au Canada et aux États-Unis

™/©2013 Viacom

©2013 P&G



00000